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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tett a kormány a fűtési szezonban a 
legkiszolgáltatottabbak megsegítése érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az idei tél mérsékelt volt ugyan, mégis nehéz helyzetbe hozta a legkiszolgáltatottabb társadalmi
csoportokat. Sajnos az elmúlt hónapokban sem változott az a trend, hogy a legszegényebbek nem
tudnak megfelelő minőségű fűtőanyaggal fűteni, a tűzifa ára rendkívül magas, a rezsiszámlák pedig
kifizethetetlenek,  ezért  marad  a  súlyosan  légszennyező,  egészségkárosító  hulladékégetés.  A tél
elmúltával a kormánynak is érdemes számvetést készítenie.

Ráadásul a napokban kiderült, hogy – miközben tavaly nyár óta a tűzifa ára közel a duplájára nőtt –
a kormány a szociális tűzifa-pályázat ötmilliárdos keretét egyetlen fillérrel sem fogja emelni.

Kérem, hogy válaszoljon kérdéseimre.

Milyen  mennyiségben  (köbméter)  és  pontosan  hány  kérelmezőnek  osztottak  ki  az  elmúlt  télen
szociális tűzifát?

Számításaik szerint hány kérelmező igényét fogják tudni kielégíteni a következő télen?

 

Várom válaszát.

 

 


